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is z členské schůze 07.09.2023

Kolektivnívýborprostřednictvímwebovýchstránekškolysvolalna07.09.2023v16:00vsídle

spolku členskou schůzi.

Program členské schůze byl následujíci':

1.    Stručné seznámení nových členů se smyslem a účele spolku

2.    Vyplněni' prezenční listiny a seznamu členů spolku

3.    Seznámení s návrhy kolektivního výboru a hlasování o nich

4.    Schvalování povinných listin spolku

5.    Plánydobudoucna

Kolektivním výbor požádal ředitelku školy paní Petru Zgarbovou, aby jejím prostřednictvím

promluvilanačlenskéschůziaseznámilatakčlenyspolkusnávrhykolektivni'hovýboru.Paní
Zgarbová souhlasila a dle pokynů kolektivního výboru  pak provedla členy spolku jednotlivými

body programu.

1.    Hned v úvodu  poděkovala všem  při'tomným, že si našli  čas a  na  dnešní schůzku  přišli  a

seznámila je s programem dnešní členské schůze. Vysvětlila pro nové členy spolku

význam založení spolku a jeho účel. Pro bližší informace přítomné odkázala na

webové stránky školy, kde mají možnost tyto informace dohledat. Také informovala o

tom, že bližší informace najdou na dokladech, které posi'lá k nahlédnuti'.

K prostudování také posílá Zprávu o hospodařeni' spolku a Zprávu o koncepci a

rozpočet na následujíci' období, o které se na této schůzi bude později hlasovat.

Vyzvalapřítomnéčleny,abyvpřípadědotazůvprůběhuschůze,neváhalysvůjdotaz

či připomi'nku sdělit.

2.    Poté byli přítomní požádáni, aby stvrdili svým  podpisem na prezenční listinu svou

účast na dnešní členské schůzi. Stejně tak byli požádáni o zapsání do seznamu členů



spolkunaškolni'rok2023/2024.Dálevysvětlila,žeprozjednodušeni'admjnjstrativni'

zátěžespolkusesvýmpodpisemdoseznamučlenůstávaj.íčlenyspolku

3.Pani'Zgarbovádáleseznámilapřítomnéčlenyspolkusnávrhykolektivni'hovýboru,o

kterých je třeba na schůzi hlasovat.

Kolektivni' výbor navrhl:

-     SP!±±Ees!Í!±±±±!ZSIPĚ±Pš!!!sg pololetně a to vždy k 31.10.2023 a k 28.02.2024

-     yÉĚLŠ!±!S±É±eJ2ĚíSpÉ±!!sW00kč/poletí za každé dítě, stejně jako v loňském škoiním

roce
-      Eg±mín±ií±éimQ±azs±Js!9!!ž±s±-kroužek bude otevřen při minimálním počtu io

přjhlášenýchdětí(vyjmaangljčtinyproŠkolkovédětiapřípravnoutřídu):přihlášky

jsouzávazné,splatnévestejnýchtermi'nechi.akoučlenskýchpříspěvků,tj..k
k 31.10.2023 a k 28.02.2024

-     €s±±±±±éimg!!i±!g!!š±}[návrhy cen, stejně tak podmi'nek záj.mových kroužků

obdrželyrodičeprostřednictvi'msvýchděti'vpísemnéforměvprvni'školníden.Měn

tak možnost se s těmito návrhy dopředu seznámit.

Kesplatnostičlenskýchpři'spěvkůvyjádřilajménemsebeijménemkolektivni'ho

výborupochopenífinančnízátěžezačátkuškolníhoroku.Protozůstávásplatnost

členskýchpři'spěvkůstejnájakovloňskémroce.Plati'sepololetněatozaprvní

pololeti'k31.10.2023azadruhépololeti'k28.02.2024.Vyzvalapři'tomnékhlasování
o termi'nech splatnosti členských  při'spěvků.

Zcelkovéhopočtupřítomnýchčlenů48hlasovalo48pro,0-protiahlasováni'senikdo

nezdržel.Termínysplatnostičlenskýchpři'spěvkůbylytímtoschváleny.

Dálesděhžekolektivnívýborpřihlédlkcelkovésituacivespolečnostianavrhuje

výšipři'spěvl(ůprotentoroknemě"toznamenáčástku300,-Kčzapololeti'zakaždé

di'tě.Vyzvalakhlasováníovýšičlenskýchpříspěvků.

Zcelkovéhopočtupřítomnýchčlenů48hlasovalo48pro,O-protiahlasovánísenikdo

nezdržel. Výše členských  při'spěvků byla ti'mto schválena.

Dálevysvětlilačlenůmspolku,ževětšinakroužků,kteréveškoleproběhnou,budou

podzáštitouspolku.Upozornilavšak,žeaktivityZUŠFolklorikajsouzcelavrežWZUŠ

FolklorikaaZŠPozděchovj.imjenposkytujeprojej.ichčinnostprostory.Stejnětak

tenisovýkroužekjezcelavrukoupamDorňáka,kterýtentoprovozuje.Ostatni'

kroužkyjemožnéhraditnabankovni'účetspolku.Vysvětlila,žepodlouhémzváženi'a

poči'tání,bylopotřebavýšiúčetnickýchpoplatkůoprotiloňskémurokunavýšit.



Vysvětlila, že výše poplatků za zájmové kroužky je nastavena tak, aby pokryla náklady

na materiál a odměny vedoucích  kroužků a zároveň  nepřevyšovala cenu, které je

běžná vjiných školách. Výše účastnických  poplatků za zájmové kroužky, dle informací,

které rodiče obdržely prostřednictvi'm svých děti' v písemné podobě:

Florbal, tanečni' kroužky, povi'dálek, angličtina 2. třída a šáchy za 450,-

Kč/di'tě/pololetí,  kroužek šikulky za 550,-Kč/dítě/pololeti', řezbářstvi' za 750Kč,-

/pololeti'/di'tě a angličtina pro školkové děti a přípravnou třídu za  1800,-

/pololet,,/dítě.

Vyzvala tedy k hlasování o podmínkách a výši zájmových  kroužků.

Z celkového počtu  přítomných členů 48hlasovalo 48 pro, 0-proti a hlasování se nikdo

nezdržel.  Podmi'nky zájmových  kroužků, včetně výše při'spěvků za  ně, byly schváleny.

4.    V další části členské schůze paní Zgarbová vysvětlila, že je potřeba odhlasovat na

dnešni' členské schůzi zákonem požadované zprávy. Tyto zprávy měli  možnost si

při'tomní členové prostudovat. Zeptala se tedy při'tomných, zda je zde někdo, kdo

ještě nestihl zprávy přečíst, při'padně má k tomuto nějaké dotazy, či připomínky.

Zi]ráva o činnosti a hosDodaření sDolku  k 31.08.2023-běžná praxe je taková, že se

jednotlivé body zprávy promítají, včetně prohlížení fotek zrealizovaných projektů.
Kolektivní výbor po poradě s paní ředitelkou přistoupil k časově méně náročnému

přestavení zprávy.  Každý člen měl  možnost si tuto zprávu přečíst.  Paní Zgarbová jen
stručně informovala o jejím obsahu. Vysvětlila, že si zde mohou přečíst informace o

tom, jaké projekty a celkově jakou činnost vyvíjel spolek od začátku jeho založení

dosud, stejně tak se zde dozví o hospodaření spolku za tohle uplynulé období.

Vyzvala tedy přítomné k hlasování o této zprávě. Z celkového počtu přftomných členů

48 hlasovalo 48 pro, O-proti a hlasování se nikdo nezdržel. Zpráva o činnosti a

hospodaření spolku k 31.08.2023 tímto byl schválena.

ZDráw o konceDci a hosDodaření na období 09/2023-06/2024-paní ředitelka

vysvětlila, že je také potřeba schválit pláriy spolku na následující období. Stejně jako

předcházející zprávu měli možnost všichni přítomní členové si zprávu plánech, včetně

předběžného rozpočtu přečíst. Vysvětlila, že rozpočet je pouze předběžný odhad a

jeho výsledek se může v průběhu období měnit. V navrhovaném rozpočtu, vznikl

prostor, pro financování činností spolku, dle stanov a platné legislativy. Seznámila

přítomné s návrhy, které přijal kolektivní výbor. Jedná se o zakoupení lisu na výrobu

odznaků (placek), mikrofon, který by byl součástí audiosystému Sony{ didaktické

pomůcky do výuky a trička pro děti s logem škov. Vyzvala přítomné k dalším
návrhům a připomínkám.  Nikdo se nepřihlásil, přistoupila tedy k hlasování.



Zcelkovéhopočtupřítomnýchčlenů48hlasovalo48pro,0-protiahlasováni'senjkdo

nezdržel.Zprávaokoncepciahospodařeni'bylaschválena.

PaníZgarbovázdedalaprostorpropřípadnédotazy,čipřipomínky.Nikdoseneozval.

PariZgarbovápoučilapřítomnéčlenyspolkuoinformacích,kteréjsouzveřejněnyna

webovýchstránkáchškoly.Jednásezej.ménaostanovyspolkusodkazemnajustici,

aletakéočísloúčtuspolku,kdejemožnézasi'latčlensképříspěvkyaúčastnické

poplatky.Takéinformovalaotom,žezdebudouprůběžněpřidáványjnformace
týkající se spolku, včetně zápisu z této schůze.

5.Nazávěrpoděkovalavšemčlenůmzaúčastnaschůziastručněinformovalao

plánovanýchakcíchnatentoŠkolni'rok.Plánovanéakcejsoutéžuvedenyvezprávěo
koncepcinapříštíobdobí.Taképoučilačleny,aťprůběžněsledujíwebovéstránky

školy.

ZakolektivnívýborzápiszeschůzeprovedlaJanaMichalíková.Prohlašu"žečlenskáschůze

bylausnášeni'schopná,protožesezcelkovéhopočtučlenůzúčastnihnadpolovični'většina.

Zcelkovéhopočtučlenů74,bylopřítomno48.Děkujiti'mto,jménemkolektivníhovýbo"

paníPetřeZgarbové,žeseuj.alafunkcemluvčíhonadnešníčlenskéschůzi.

V Pozděchově dne 07.09.2023
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Jana Michali'ková
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